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מועצת הכותנה

מעניין  , בכל התקופה מאז כניסתי למדתי ואני עדיין לומד להכיר עולם חדש. "לקחתי פיקוד"יולי בתחילת 

,  רכזי ועדות מגדלים, עובדי המנפטות, מגדלים, הספקתי להפגש עם רבים מהעוסקים בענף.ומאד מאתגר

יושבי ראש מפעלים אזוריים וכמובן צוות עובדי המועצה המקצועיים והמסורים ובנוסף הרבה גורמים  

.הקשורים לעולם הכותנה בצורה כזו או אחרת

,  ל המועצה בעיניים פקוחות ובהבנה מלאה כי התקופה בה נמצא הענף בארץ בכלל"נכנסתי לתפקיד מנכ

האתגר המרכזי בשעה זו היא יצירת ביטחון לאותם  . מציבה אתגרים גדולים מאד, ובתקופת הקורונה בפרט

כי בסופו של יום הם יראו נחת בעמלם וסוג מסויים של רשת  , שים אשר עדיין מאמינים בגידול הכותנה"גד

.ביטחון תועמד לרשותם

אחרי עולם  , ענף הטקסטיל הינו השלישי מבין הענפים שנפגעו בצורה הקשה ביותר ממשבר הקורונה

י תמיכה ישירה של  "בכל העולם מתגייסות הממשלות לעזרה לחקלאים וזאת בדרך כלל ע. התעופה והתיירות

.מענקים

ל ועד  "משר החקלאות והמנכ, בחודשיים האחרונים אנו עושים מאמצים גדולים בשכנוע משרד החקלאות

כי בשעה זו יש למצוא את הדרך להעביר מענקים למגדלים במטרה למנוע את קריסתו של  , לכפופים להם

מצאנו  . ל הקנט במטרה לבנות פוליסה של ביטוח הכנסה"גם עם מנכ, מורדי ואנכי, השבוע נפגשנו.הענף

במקביל התחלנו בעבודה אסטרטגית אשר מטרתה לבחון  . אהדה לרעיון ורצון אמיתי לנסות ולמצוא פתרון

.לכל אחד מהםהאפשרייםתרחישים שונים והפתרונות 

ברור לנו כי אנו עובדים נגד  . ש יצטרך להחליט על תכנית הזריעה לשנה הבאה"אנו מתקרבים לרגע בו כל גד

.הזמן והחול בשעון הולך ואוזל

כי קריאותינו ובקשותינו ייפלו על אזניים קשובות ותמצא הדרך להמשיך ולקיים ענף מפואר  , אני תקווה

.שנה60הקיים כבר למעלה מ 

לכל עזרה וסיוע מכל מי  אני מתחייב להמשיך ולעשות הכל לטובת המשך קיומו של ענף הכותנה ואשמח

 .שהנושא יקר לליבו

יזהר לנדאואפילו בשרב הכי כבד      
ל"מנכידעתי שהגשם עוד ירד
ראיתי בחלון שלי ציפור

יעקב גלעד. אפילו במשב סופה וקור
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